
K 2. točki dnevnega reda:
PREDLOGI IN VPRAŠANJA DELEGATOV
Predsednica zbora krajevnih skupnosti je delegate

seznanila, da so delegatska vprašanja posredovale
naslednje delegacije krajevnih skupnosti, in sicer:

— delegacija KS Hinko Smrekar,
— delegacija KS Smlednik,
— delegacija KS Stanežiče-Medno, '
— delegacija KS dr. Petra Držaja,
— delegacija KS Podutik.
Na sami seji je postavil delegatsko vprašanje de-

legat delegacije KS Ljubo Šercer, in sicer:
Gre za promet na gorenjski železnici, na katero

mejita naša krajevna skupnost in krajevna skupnost
Litostroj. Ta proga je zelo obremenjena in po njej
pelje vsake pol ure vlak. V bližini obstaja poškodba
proge v dolžini 10 m. Ali lahko KS kaj ukrene, da bi
se ta del proge saniral, ker bi s tem tudi ublažili
hrup.

Strojevodje signalizirajo na urbanem področju.
Na vprašanja, ki so jih delegacije posredovale pi-

smeno, so pristojni odgovorili na sami seji, razen na
vprašanje delegacije KS Podutik, na katerega bodo
odgovor dobili v zapisniku v eni od naslednjih sej.


